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1. Máte nějakou zajímavou vzpomínku 
na děti, které jste v minulosti učila?  
Na škole v přírodě ve Střelských Hošticích 
si děti vyzkoušely plavbu na kanoi po řece 
Otavě. Posádka jedné kanoe se nedokázala 
shodnout a voda ji daleko odnášela. Musela 
jsem si zahrát na členku pobřežní hlídky       
a v botách a oblečená ujíždějící loď chytit. 
Vše dobře dopadlo, ale dodnes si to živě 
vybavuji. 
2. Chtěla jste vždycky učit? Jaké bylo       
v dětství vaše vysněné povolání?  
Ne, nechtěla. A vidíte, už takřka třicet let 
stojím a sedím za katedrou. A vysněné 
povolání? Dnes si již nedokážu 
vzpomenout, jestli nějaké vysněné povolání 
bylo či nebylo. 
3. Co ráda děláte ve volném čase?  
Ve volném čase jezdím na in-line bruslích, 
čtu zajímavé a napínavé knihy a taky moc 
ráda chodím na šálek dobré kávy s přáteli. 
Abych nezapomněla, občas si s chutí 
zalenoším. 
4. Na co ráda vzpomínáte z vlastních 
školních let?  
Vzpomínám na partu kamarádů                     
a kamarádek, se kterými jsem prožila 
spoustu dobrodružství a dodnes se s nimi 
vídám. 
5. Co se vám na dnešních dětech nelíbí? 
A naopak, co se vám na nich líbí?  
Nelíbí? Zdá se mi, že dnešní děti neumí 
naslouchat a vnímat mluvené slovo. Ale líbí 
se mi jejich otevřenost a také schopnost 
zvládnout moderní technologie, to zase 
chybí mně. 
6. V jakém předmětu jste nejvíce 
vynikala a který vám naopak nebyl 
příjemný?  
Jestli vynikala nevím, ale měla jsem moc 
ráda český jazyk a literaturu. A nepříjemný? 
Asi fyzika. 
7. Je něco, co byste na této škole ráda 
změnila?  
Co bych chtěla změnit? Zvnějšku nic. Škola 
září novotou, nová jídelna je jako                  
z televizního seriálu. A co si přát uvnitř? 
Prima žáky i učitele. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8. Jakou knížku máte nejraději a proč?   
Oblíbených knih mám mnoho. Ke spoustě 
z nich se pravidelně vracím, protože si        
u nich odpočinu a zavzpomínám si. Mám 
ráda Malého Bobše, Babičku, Janu 
Eyrovou a v poslední době jsem si oblíbila 
historické detektivky Vlastimila Vondrušky 
z doby vlády Přemysla Otakara II. 
9. Kdybyste vyhrála 10 milionů, co byste 
s nimi udělala? 
Protože nesázím, nemohu vyhrávat.            
A myslím si, že peníze lehce nabyté, štěstí 
stejně nepřinesou. 
10. Povolání učitelky je psychicky 
náročné, odkud čerpáte sílu a energii?  
Sílu a energii pro mé povolání mi dává 
rodinné zázemí, manžel, dcera a snad 
někdy v budoucnu i nějaké vnouče:-). 
11. Měla jste někdy chuť nechat profese 
učitelky? 
Ano, měla. A několikrát. Možná touha 
zkusit něco nového, která je vlastní 
každému člověku. 
12. S kterou postavou z historie nebo 
současnosti byste se chtěla setkat a proč? 
Před několika lety jsem se osobně setkala     
a promluvila s panem prezidentem 
Václavem Havlem. A setkání to bylo velmi 
milé. A těch historických osobností, které 
bych chtěla potkat, je mnoho. Ale kdybych 
si opravdu mohla vybrat, zvolila bych 
Boženu Němcovou, abych se vyptala, jak 
to doopravdy bylo s babičkou. 
             Vojtěch Franz, Jakub Čecháček 
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